



Metal tourniquet - Garrot tourniquet en metal - 1-Medical

Tactical tourniquet to use on the battlefield

Aluminium tactical tourniquet for fast, reliable use in emergency situations on the battlefield.

Technical specifications :

- Windlass strap with recording section for time tracking and preventing tissue necrosis due to prolonged haemostasis.
- Windlass clip with V-shaped notch for quick and easy locking.
- Robust metallic aluminium windlass shaft.
- High-strength internal band to resist heavy pulling and twisting, improving the reliability and safety of the windlass. It remains strong even after multiple uses (for training purposes only).
- Single strong plastic buckle for fast application. Designed to offer superior bite, reducing the risk of loosening during application.

Dimensions : 6 x 2,4 x 1,5 in (150 x 60 x 38 mm).

Weight : 95 g.

CE medical equipment.

Garrot tactique en aluminium pour une utilisation rapide et fiable dans les situations d'urgence sur le champ de bataille.

Spécifications techniques :

- Sangle de manivelle avec section d'enregistrement pour le suivi du temps et la prévention de la nécrose tissulaire due à une hémostase prolongée.
- Clip de manivelle avec encoche en forme de V pour un verrouillage rapide et facile.
- Arbre de manivelle en aluminium métallique robuste.
- Bande interne à haute résistance pour résister à une traction et à une torsion importantes, améliorant la fiabilité et la sécurité de la manivelle. Elle reste solide même après plusieurs utilisations (à des fins d'entraînement uniquement).
- Boucle en plastique solide pour une application rapide. Conçue pour offrir une prise supérieure, réduisant ainsi le risque de desserrage pendant l'application.

Dimensions : 6 x 2,4 x 1,5 pouces (150 x 60 x 38 mm).

Poids : 95 g.

Matériel médical CE.